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Kallelsebrev
Berzans Elevkårs styrelse kallar härmed till årsmöte 13:e mars 2024 klockan 15:00. Mötet
kommer genomföras i aulan på Berzeliusskolan och omröstningar sker per votering i aulan.
Styrelsens propositioner till årsmötet finns nedanför som bilagor, ta gärna ställning till dem
innan årsmötet.

Varför ska du medverka på årsmötet?
Att delta på årsmötet är det absolut enklaste sättet att påverka elevkårens och din
gymnasietids utveckling. Besluten som tas på årsmötet är bindande för organisationen och
rör allt ifrån vilka som kommer sitta i styrelsen till vilka riktlinjer de ska arbeta utifrån och
vad elevkårens mål kommer vara för det kommande verksamhetsåret. Det krävs inte
mycket av dig för att delta, men du kan på mötet påverka elevkårens framtid lika mycket
som styrelsen och valberedningen kan.

Hur kan du påverka?
På årsmötet har alla deltagande medlemmar rösträtt. Att rösta är den absolut enklaste och
viktigaste formen av påverkan, men det finns fler. Exempelvis kan du lämna in en motion
senast 28:e februari där du föreslår någon form av ändring i elevkårens verksamhet. Tänk
på att din motion ska inkludera en problembeskrivning, förslag på lösning och minst en
att-sats, det vill säga det konkreta du vill att styrelsen det kommande verksamhetsåret ska
utföra, rådgör gärna med styrelsen. Styrelsen kommer sedan formulera ett motionssvar och
en egen att-sats och utfallet kommer avgöras på årsmötet. Om du är osäker på hur du ska
formulera din motion och vill öka dina chanser att lyckas kan du få hjälp på vår
motionsverkstad 7:e februar klockan 15:00 till 17:00. Du skickar in din motion genom att
skriva för hand eller skanna in motionsmallen och ge till en styrelsemedlem eller genom att
skicka en pdf-fil till berzanelevkar@gmail.com.

Sök till styrelsen
En ny styrelse ska väljas och inget är bestämt förrän årsmötet röstat. Om du är en
engagerad och driven person med idéer för framtiden och har lite för mycket fritid är
styrelsen rätt plats för dig. Du som söker kommer att intervjuas av valberedningen och om
valberedningen bedömer att du skulle passa i styrelsen kommer de att inkludera dig i deras
rekommendation. Gör det då något om du inte blir rekommenderad av valberedningen?
Självfallet inte. Det är bättre att ha sökt och inte kommit med än att ångra det i efterhand.
Kanske öppnas en plats för dig nästa år, eller så kan du motkandidera på årsmötet.

Mer info
https://berzanelevkar.com/arsmote/2024

mailto:berzanelevkar@gmail.com
https://berzanelevkar.com/arsmote/2024
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Proposition 1 - Verksamhetsplan 24/25

Varje år skapas en verksamhetsplan av årsmötet till den kommande styrelsen som berättar
vad den nya styrelsen bör göra.
Förslag på lösning:
Styrelsen anser att det verksamheten bör röra tre olika områden: Organisation,
kommunikation och aktiviteter.

Organisation:
● Styrelsen ska under nästa verksamhetsår genomföra följande:
● Ha regelbundna möten med styrelsen.
● Ha regelbundna möten med ledningen.
● Ha regelbundna möten med utskott.

Kommunikation:
Styrelsen ska under nästa verksamhetsår genomföra följande:

IT
Fortsätta jobba med hemsidans användarvänlighet.
Fortsätta jobba med hemsidans och elevkårens informationssäkerhet.

PR
Genom PR-utskottet fortsätta utveckla Berzans Elevkårs grafiska profil.
Jobba för att öka kommunikationen/interaktiviteten med medlemmarna.
Fortsätta skapa inlägg, affischer och filmer som anses relevanta för kårens verksamhet.
Jobba för att det ska finnas visuellt material från event och andra höjdpunkter.

Aktiviteter:
Styrelsen ska under nästa verksamhetsår genomföra följande:

Lobbying och bildning
Genom Lobbying- och bildningsutskottet bedriva lobbying- och bildningsfrågor som anses
vara relevanta för Berzans Elevkårs medlemmar.
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Service
Uppdatera och/eller sluta nya samarbeten med företag som erbjuder Berzans Elevkårs
medlemmar rabatter och/eller andra förmåner.

Evenemang
● Spökbollsturnering
● Paintballturnering
● Skolfotografering
● Volleybollturnering och/eller Nattinnebandy
● Suit up/suit down
● Utmaningen
● Killergame
● Polkagrisförsäljning
● Rosförsäljning
● Filmfestivalen
● Motionsverkstad
● Styrelsen föreslår
● att årsmötet antar ovanstående som verksamhetsplan för verksamhetsåret

2024-2025.

Styrelsen föreslår
att anta ovanstående som verksamhetsplan för verksamhetsåret 2024-2025.
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Proposition 2 - Framtida fondinvestering

Berzans elevkår är en ideell organisation som grundades 1966 och har varit i verksamhet i
totalt 58 år. Resultatet av över ett halvt sekels arbete har resulterat i en stark ekonomisk
tillväxt. Styrelsen anser nu att det är viktigt att säkra den ekonomiska hållbarheten i
organisationen långsiktigt.

I dagens läge har Berzans elevkår all dess ekonomiska tillgångar på organisationens
bankkonto. Enligt Statistiska Centralbyrån så var inflationstakten enligt
konsumentprisindexet (KPI) 9,3 procent i juli 2023. För organisationen innebär detta att de
finansiella resurserna minskar i värde för varje år.
Förslag på lösning:
Ett sätt att säkerställa ytterligare ekonomisk hållbarhet är genom fondinvestering. Den
genomsnittliga avkastningen på börsen är ca 7 %. Under perioden 2007 till 2021 var
genomsnittet på 10,74 % per år. Detta trots att det under denna period både varit finanskris
och coronakris. Detta visar på att en fondinvestering skulle säkerställa organisationens
ekonomi långsiktigt och motverka kapitalets påverkan av inflation.

Fondinvestering må låta riskfyllt, men de flesta banker tillåter företag och privatpersoner att
få gratis rådgivning av experter. För att minska denna risk ytterligare bör styrelsen även
undersöka diversifiering genom olika former av investering. Detta innebär att sprida ett visst
procenttal av kapitalet mellan flera fonder eller indexfonder.

Styrelsen föreslår

att1 uppmana styrelsen för verksamhetsåret 2024/2025 att undersöka möjligheten för
fondinvestering.

att2 uppmana styrelsen för verksamhetsåret 2024/2025 att undersöka möjligheten för
diversifiering mellan flera olika fonder eller indexfonder.
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Proposition 3 - Säkra elevkårens nolltolerans av
alkohol och droger

Elevkåren har en nolltolerans mot alkohol och droger. Detta är en mycket viktig del av våran
organisation eftersom det säkerställer att ingen medlem far illa på något av våra event.
Nolltoleransen ger oss även en god relation till skolledningen vilket möjliggör flera
samarbeten med Berzeliusskolan. Idag ser våra regler gällande alkohol ut så här:
“Elevkåren har nolltolerans mot alkohol och droger” (§ 1 mom. 7 ur reglementet).
Problemet är att detta moment står i reglementet vilket innebär att framtida styrelser kan
ändra eller ta bort detta moment eftersom reglementet inte kräver beslut av årsmötet. Om
en framtida styrelse väljer att ta bort detta moment skulle de kunna tillåta konsumtion av
alkohol. Detta skulle vara en risk för organisationens långsiktiga rykte.

Det är även odefinierat vad “nolltolerans” mot alkohol och droger innebär. Det är otydligt
vilket ansvar som elevkåren har när det kommer till alkohol på evenemang.

Styrelsen föreslår

att1 Ta bort § 1 mom. 7 ur reglementet “Elevkåren har nolltolerans mot alkohol och
droger”

att2 Tillägga ett nytt mom. 5 i § 1 av stadgan “Berzans elevkår har en nolltolerans mot
alkohol och droger vid alla evenemang och samarbeten med företag. Med nolltolerans
menas att elevkåren inte får tillåta eller uppmana till konsumtion av alkohol och droger. ”
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Proposition 4 - Skärpning av justering av
styrelseprotokoll

Justering av protokoll är viktigt för att undvika misstag och för se till att det som sägs i
mötet skrivs i protokollen. I reglementet § 2 mom. 9 står det “Två ledamöter i
elevkårsstyrelsen ska justera varje styrelseprotokoll omgående efter styrelsemötet.” De
senaste åren har dock det här inte gjorts i praktiken. Man har helt enkelt väntat med att
justera protokollen tills slutet av året för att sen justera under alla protokollen på en och
samma gång. Poängen med att justera protokollen försvinner om man inte gör det
omgående efter mötet. För att kunna bedriva en så transparant verksamhet som möjligt
måste reglerna skärpas så justeringen görs ordentligt.

Styrelsen föreslår

att ändra reglementet § 2 mom. 9 till “Protokoll från styrelsens möte ska vara justerade
senast två (2) veckor efter mötets avslutande och därefter finnas tillgängliga för
medlemmarna.”.



8(15)

Proposition 5 - Berzeliusskolan anpassad
gymnasieskola ingår i Berzans Elevkårs
verksamhet

Den nuvarande formuleringen i Berzans Elevkårs stadgar lyder "Alla elever på
Berzeliusskolans Gymnasium har rätt att bli medlemmar i Berzans Elevkår.” (§ 2 mom. 1) och
“Berzans Elevkårs målsättning är att alla elever på Berzeliusskolans Gymnasium ska vara
medlemmar i Berzans Elevkår.” (§ 2 mom. 2). På grund av dessa uttalanden uppstår en
bristande tydlighet angående Berzeliusskolan anpassad gymnasieskolas möjlighet och
rättighet till medlemskap i verksamheten. Denna oklarhet kan hindra en fullständig
inkludering av alla gymnasieelever i Berzeliusskolan i Berzans Elevkår. Därför är det av vikt
att utforska och adressera denna fråga för att säkerställa att varje elev, oavsett skolans
studieprogram, känner sig välkomnad och representerad som medlem i Berzans Elevkår.
Förslag på lösning:
För att lösa problemet bör en ändring i formuleringen av stadgarna ske, där vi nämner alla
gymnasieelever på Berzeliusskolan.

Styrelsen föreslår

att1 ändra § 2 mom. 1 ur stadgan “Alla elever på Berzeliusskolans Gymnasium har rätt att
bli medlemmar i Berzans Elevkår.” till “Alla gymnasieelever på Berzeliusskolan har rätt att bli
medlemmar i Berzans Elevkår, inklusive Berzeliusskolan anpassad gymnasieskola.”

att2 ändra § 2 mom. 2 ur stadgan “Berzans Elevkårs målsättning är att alla elever på
Berzeliusskolans Gymnasium ska vara medlemmar i Berzans Elevkår.” till “Berzans Elevkårs
målsättning är att alla gymnasieelever på Berzeliusskolan, inklusive Berzeliusskolan
anpassad gymnasieskola, ska vara medlemmar i Berzans Elevkår.”



9(15)

Proposition 6 - Ansvar över sektionsansökningar

Formuleringen av reglementet § 2 Elevkårsstyrelsen mom. 13 “Elevkårens lobbying- och
bildningsansvarig är ansvarig för elevkårens verksamhet inom lobbying och bildning samt
ansvarig för att antingen bifalla eller avslå sektionsansökningar.” kan tolkas som att
lobbying- och bildningsansvarig ska personligen bifalla eller avslå sektionsansökningar vilket
är i konflikt med reglementet § 5 Sektioner mom. 3 “Det är upp till elevkårsstyrelsen att
antingen bevilja eller avslå en ansökan om att starta en sektion.” som inte heller täcker
ansökan om att ändra sektion.

Styrelsen föreslår

att1 ändra reglementet § 2 Elevkårsstyrelsen mom. 13 till “Elevkårens lobbying- och
bildningsansvarig är ansvarig för elevkårens verksamhet inom lobbying och bildning samt
ansvarig för att ansökan om att starta eller ändra antingen bifalls eller avslås av
elevkårsstyrelsen i enlighet med §5 mom. 3. ”.

att2 ändra reglementet § 5 Sektioner mom. 3 till “Ansökan om att starta eller ändra en
sektion antingen bifalls eller avslås av elevkårsstyrelsen.”.


